
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 18. marts 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål AØ
Er ministeren enig i, at det er vigtigt at sikre stabilitet, ro og tryghed om, at danske
havne kan forvente at få deres klapningsansøgninger behandlet hurtigt og effektivt, så
havnene er sikret klapningstilladelser, der giver gode muligheder for effektiv sejlads til
og fra havnekaj, og som sikrer effektiv og stabil havnedrift, der også er i balance med
miljøhensyn? Og er ministeren enig i, sagsbehandlingen ikke må trække unødvendigt
længe ud, som det sker i adskillige tilfælde i dag, og hvilke initiativer vil ministeren tage
hertil?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V) og Jacob Jensen (V).

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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